

Border Force and French Police Aux Frontières joint statement

News story

Joint statement from UK and French agencies on the management of the shared border.



The Director General of Border Force, Phil Douglas and the Deputy Director General of the French Police Aux Frontières, Brigitte Lafourcade, have made a joint statement today on the management of the shared border.

Statement by UK Border Force and French Police aux Frontières

France and the UK have been working closely together over recent days to prepare for the management of our shared border through the current period of increased passenger traffic.

Both Police Aux Frontières and UK Border Force, in partnership with the port operators, have put plans in place at the juxtaposed controls on both sides of the Channel this weekend to maximise passenger flows.

France and the UK will continue to work together intensively to support fluidity of freight and passengers across the Channel through the summer period and beyond.

Communiqué de la Police Aux Frontières et de la Border Force Britannique

La France et le Royaume-Uni ont travaillé en étroite coopération au cours des derniers jours afin de planifier la gestion de notre frontière commune au cours de la période actuelle marquée par une augmentation du nombre de passagers.

La Police aux Frontières française et la « Border Force » britannique ont, en

partenariat avec les opérateurs portuaires, pris les mesures nécessaires aux points de contrôles juxtaposés de chaque côté de la Manche afin d'optimiser les flux de passagers au cours de ce week-end.

La France et le Royaume-Uni continueront à mettre en œuvre tous les efforts pour assurer la fluidité du trafic des passagers et des véhicules de fret à travers la Manche tout au long de la période estivale et à l'avenir.

Published 29 July 2022